
Z á p i s n i c a

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove,
ktoré sa konalo 16. februára 2011

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny

Overovatelia: Ing. V. Backo, J. Sporiš
Zapisovateľka: K. Tomanová
Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce. 

Program zasadnutia:
1. Zloženie poslaneckého sľubu poslanca
2. Správa o činnosti
3. Rozpočtové opatrenie k 31.12.2010
4. Výber  zhotoviteľa (verejné obstaranie)  – Výstavba  chodníkov a úprava 

miestnej komunikácie
5. Zapojenie sa Obce Dulov do projektu separácie a nakladania s biologicky 

rozložiteľným odpadom OZ Mikroregión Zdroje Bielych Karpát
6. Zmluva o zbere a preprave odpadu na rok 2011
7. Zmluva o zvoze separovaného odpadu a drobných službách obci na rok 

2011
8. Komisia  o  ochrane  verejného  záujmu  pri  výkone  funkcií  verejných 

funkcionárov
9. Úhrada faktúry za dodávku a montáž miešadla na ČOV
10.Návrh na zápis do Kroniky Obce Dulov rok 2010
11.Rôzne 
12.Záver

Poslanci hlasovali o schválení predloženého programu.
Výsledok hlasovania: 
Za - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

        V. Štefanec),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K 1. bodu:  Zloženie poslaneckého sľubu poslanca
Starostka obce požiadala R. Žalúdka, aby zložil  sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva,  keďže  sa  nezúčastnil  ustanovujúceho  zasadnutia,  kedy  sa 
poslanecký sľub skladal. R. Žalúdek zložil zákonom predpísaný sľub poslanca 
(Príloha č. 1). Poslanci hlasovali o nasledovnom.



Obecné  zastupiteľstvo  v Dulove  konštatuje,   že  zvolený  poslanec  obecného 
zastupiteľstva  Rudolf  Žalúdek  zložil  zákonom  predpísaný  sľub  poslanca 
obecného zastupiteľstva
Výsledok hlasovania: 
Za - 5 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 1 hlas        (R. Žalúdek) 

K 2. bodu:  Správa o     činnosti  
Obvodný  úrad  životného  prostredia  v Trenčíne  Obci  Dulov  stanovil 

náhradný  termín  odstránenia  nelegálnej  skládky  komunálneho  odpadu 
v priestore železničnej stanice Dulov do 31. 3. 2011.

Dňa  30.  1.  2011  bolo v KD Dulov  uvedené  divadelné  predstavenie 
odohrané  ochotníckym  súborom  z Lúk  pod  Makytou.  Akciu  zorganizoval 
obecný úrad v spolupráci s predsedom kultúrnej komisie J. Sporišom.

V súlade  so  zákonom  č.  263/2008  Z.  z.  o sčítaní  obyvateľov,  domov 
a bytov v roku 2011, sa uskutoční sčítanie obyvateľov dňa 21. 5. 2011. Občania 
budú včas informovaní. 

Obec  je  povinná  v súlade  so  zákonom  o slobodnom  prístupe 
k informáciám zverejňovať na webovej stránke členov komisií  a ich program. 
Starostka obce požiadala predsedov komisií, aby materiály doručili na obecný 
úrad do 23. februára. 

Starostka obce predložila harmonogram zasadnutí OZ na tento rok: 16. 
februára, 4. mája, 20. júla, 7. septembra, 26. októbra, 14. decembra. Oznámila, 
že v zmysle § 13b ods. 1 zákona o obecnom zriadení bol zastupovaním starostky 
obce poverený poslanec Pavol Mišík. 

Pri  žiadosti  o stavebné  povolenie  na  Výstavbu  chodníkov  a úpravu 
miestnej  komunikácie  bolo  dotknutým  účastníkom  -  vlastníkom  rodinných 
domov  v  „Súhrade“,  pred  ktorými  bude  chodník  realizovaný,  doručené 
oznámenie   o začatí  stavebného  konania.  Následne  Jaroslav  Huňa  požiadal 
o uloženie  NN kábla do zeme.  Žiadosť bola podpísaná tiež Petrom Pagáčom 
a manželkou,   Jozefom Trenčanom a manželkou.  Súhlas s výstavbou chodníka 
podmieňujú uložením  kábla NN do zeme.  Po konzultácii so stavebným úradom 
–  preloženie kábla nesúvisí s výstavbou chodníka, Obec Dulov nie je vlastník 
elektrickej siete, ale spoločnosť SSE.  Samotný proces prekládky kábla je zložitý 
a dlhodobý  a obec  by  nebola  investorom.  V neposlednom  rade  by  majitelia 
rodinných  domov  v ulici,  kde  je  predmetná  výstavba  chodníka,  museli 
investovať do nových elektrických prípojok  určite nemalé finančné prostriedky. 
Ďalším  problémom  je,  ako  riešiť  v tomto  prípade  verejné  osvetlenie.  Po 
odporučení  stavebného úradu  dá obecný úrad J. Huňovi stanovisko vo vyššie 
uvedenom znení.



Pri pripravovaní podkladov pre projekt Výstavba chodníka bolo potrebné 
majetkovo vysporiadať pozemky v súlade  s Geometrickým plánom 132/2010. 
Obec uzatvorila nájomnú zmluvu s Urbárskou obcou Dulov na  nájom parcely 
KN  444/4  o výmere  1057 m2 na 50 rokov. Predseda  Urbárskej obce  Pavol 
Mičuda  pri  tejto  príležitosti   navrhol  vzatie  do  nájmu   parcely  Obce  Dulov 
v lokalite  Sigôtka  –  jazerá   na  50  rokov.  Ing.  F.  Horečný,  rybný  hospodár 
pozemkového  spoločenstva,  vidí  možnosť  žiadať  o dotáciu   v súvislosti 
s jazerami. Podmienkou pre podanie žiadostí je tiež dokladovanie vlastníckych 
vzťahov  alebo  dlhodobej  nájomnej  zmluvy.  Zatiaľ  neboli  obci  zaslané 
konkrétne  návrhy  zmluvy  a starostka  sa  prenájmu  nebráni,  ak  by  zmluva 
obsahovala  klauzulu,  že  v prípade  ťažby,  prehlbovania  jazier,  alebo 
akýchkoľvek  benefitov  získaných  z tohto  územia  nebude  Obec  Dulov 
vynechaná.                                                                      

Poslanci hlasovali  o vzatí správy o činnosti na vedomie. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec,  R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.   

K     3. bodu: Rozpočtové opatrenie k     31.12.2010  
K. Tomanová predložila návrh rozpočtového opatrenia  č.  4,  ktorým sa 

upravuje rozpočet obce k 31.12.2010 (Príloha č. 2).
Poslanci  hlasovali  o schválení  rozpočtového  opatrenia  č.  4,  ktorým sa 

upravuje rozpočet obce k 31.12.2010
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     4. bodu:      Výber zhotoviteľa (verejné obstaranie) – Výstavba chodníkov   
a     úprava miestnej komunikácie  

Obecné zastupiteľstvo v Dulove na svojom zasadnutí  dňa 10. 11. 2010 
schválilo podanie žiadosti  obce o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy 
MAS  Vršatec   priorita  3  Dobudovanie  infraštruktúry,  špecifický  cieľ:  3.1 
Dobudovať verejnú infraštruktúru, podporené činnosti – výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia  chodníkov a cyklotrás.  Termín predloženia  žiadosti   je  18.  2. 
2011. Obecný úrad zadal vypracovanie geometrického plánu, uzatvoril nájomnú 
zmluvu na parcelu č. KN 444/2 s Urbárskou obcou Dulov, zadal vypracovanie 
projektovej  dokumentácie  a zahájil  stavebné  konanie.  Súčasťou   projektu 
(žiadosti)  je   výberové   konanie  na  dodávateľa  stavby.  Obecný úrad  oslovil 
v súlade  so  zákonom  o verejnom  obstarávaní   a smernicou  obce  troch 



potencionálnych  uchádzačov   na  predloženie  cenovej  ponuky.  Jedná  sa 
o spoločnosti:  DaPS s.r.o. Čadca,  Cestné stavby, s.r.o. Žilina a STAVMO  J+M 
s.r.o.  Žilina.  Výzva bola  uverejnená aj  na webovom sídle  obce.  Reagovali  2 
spoločnosti:  RENOVIA  Lieskovec  pri  Zvolene  a  Pavol  Kunert  Dubnica 
n/Váhom.  Podmienkou  bola  najnižšia  cena,  ponuku  bolo  potrebné  doručiť 
v zalepenej  obálke  s poznámkou  neotvárať   a názvom   projektu.  Obecné 
zastupiteľstvo  v zmysle smernice obce vyberá  zhotoviteľa na svojom zasadnutí 
uznesením.  Na pracovnej porade, ktorá predchádzala  dnešnému zasadnutiu sa 
otvorili    obálky. Správu z otvárania obálok predložila K. Tomanová (Príloha č. 
3). 
Poslanci  hlasovali  o vzatí  na vedomie  správy  z otvárania  obálok s cenovými 
ponukami na realizáciu Výstavby chodníka a úpravy miestnej komunikácie. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

Poslanci hlasovali o schválení zhotoviteľa Výstavby chodníka a úpravy miestnej 
komunikácie dodávateľa spoločnosť Renovia Lieskovec pri Zvolene.
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     5.  bodu: Zapojenie  sa Obce Dulov do projektu separácie a     nakladania   
s     biologicky  rozložiteľným  odpadom  OZ  Mikroregión  Zdroje  Bielych   
Karpát

Členský  príspevok  Obce  Dulov  na  rok  2011  pre  Mikroregión  Zdroje 
Bielych  Karpat predstavuje 0,01 € za občana. 

Na pracovnom  stretnutí bolo navrhnuté zapojenie sa obcí do spoločného 
projektu  mikroregiónu   Separácia  a nakladanie  s BRO  (biologicky 
rozložiteľným  odpadom).  Projekt  obsahuje   nákup  biologických  domových 
kompostérov pre občanov, benzínové a elektrické drviče, vyžínače,  prípadne 
malotraktory.  Projekt  by  sa  podal  vo   Výzve  Operačný  program  Životné 
prostredie,  os 4.1 a 4. 2.  Jednotlivé obce by sa podieľali  na financovaní 5% 
z celkových   nákladov.  K zapojeniu  sa  Obce  Dulov  do projektu  je  potrebný 
súhlas – uznesenie obecného zastupiteľstva.  Starostka navrhuje zapojiť sa do 
projektu,  väčšie  kompostéry by sa  využili  v ZŠ, MŠ,  na ihrisku a cintoríne. 
Bližšie informácie o projekte zatiaľ nie sú, poslanci budú informovaní. 
J. Sporiš – kde sa použije vyprodukovaný kompost? 
P. Mišík – s použitím kompostu nebude v obci problém.               



A. Figúr – je to výborný nápad. 
Poslanci  hlasovali  o schválení  zapojenia sa Obce Dulov do spoločného 

projektu Separácia a nakladanie s biologicky rozložiteľným odpadom. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     6. bodu: Zmluva o     zbere a     preprave odpadu na rok 2011  
Starostka obce predložila návrh Zmluvy o zbere a preprave odpadu. Jedná 

sa  o zber  komunálneho  odpadu  z typizovaných  smetných  nádob   a následné 
uloženie na zmluvnej skládke. Odvoz komunálneho odpadu sa uskutočňuje  raz 
za 14 dní. Dodávateľom služby je Obec Pruské. Navrhovaná cena je 148,70 € za 
zber a vývoz jedného vozidla z obce na zmluvnú skládku. Zmluvná doba  je od 
1.1.2011 do 31.12.2011. Cena  sa oproti  roku 2010 nezmenila. V minulosti  na 
dodávku uvedenej služby boli oslovené: Ledrov, s.r.o. Lednické Rovne, ktoré 
z kapacitných dôvodov odmietli, Obec Mikušovce – mala požiadavku prispievať 
na údržbu staršieho vozidla.

Poslanci  hlasovali  o schválení  Zmluvy  o zbere  a preprave  odpadu 
s dodávateľom Obec  Pruské   s dojednanou  cenou  148,70  €  za  zber  a vývoz 
jedného vozidla z obce na zmluvnú skládku. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     7. bodu: Zmluva o     zvoze separovaného odpadu a     drobných službách obci   
na rok 2011

Obecný úrad  oslovil o cenové ponuky  na zvoz separovaného odpadu:
-  sklo  a kovový  odpad  1x  za  mesiac  z 18  zberných  miest  zo  110  litrových 
smetných nádob do 1 veľkoobjemového kontajnera,
- plasty 1 x za mesiac od cca 280 rodinných domov v plastových vreciach na 1 
zberné miesto,  
spoločnosti:  AGRODULOV, s.r.o.,  LEDROV s.r.o.  Lednické Rovne,  Obecný 
úrad Pruské. Ledrov, s.r.o. Lednické Rovne  - nereagovala, Ponuka Obce Pruské 
bola  98,50 € za vývoz skla a kovov, 112,30 € za zvoz plastov. Cenovú ponuku 
zaslala  spoločnosť  AGRODULOV,  s.r.o.  aj  s návrhom  zmluvy  o dielo. 
Predmetom zmluvy  je  zabezpečenie   zvozu separovaného  odpadu (sklo,  kov 
a plasty) od obyvateľov obce na zberné miesto,  vývoz fekálií  z MŠ a ČOV a 
údržba  miestnych  komunikácií  v zimných  mesiacoch.  Cena  diela   za  zvoz 
separovaného odpadu je 60 € za zvoz  + DPH, za  vývoz fekálneho vozu  30 € za 



voz  + DPH a údržba miestnych komunikácii  v zimných mesiacoch  20 € za 
hodinu + DPH.  Zmluva je navrhnutá na neurčitú dobu. 
R. Žalúdek -  nie je možné iným spôsobom zazmluvniť zimnú údržbu, napr. 
s Mestom Ilava? 
Starostka  obce  –  oslovila  aj  Obec  Pruské  o zimnú  údržbu.  Najskôr  si  však 
zabezpečia úpravu ciest vo vlastnej obci, až potom môžu ísť do Dulova. Domáci 
podnikateľ je promptný v tejto službe. 
J. Sporiš – kto je zodpovedný za údržbu hlavnej cesty cez obec?
Starostka obce – cesta  je vo vlastníctve obce,  teda za údržbu je zodpovedná 
obec.  V minulosti  na  požiadanie  vykonávali  údržbu  Slovenská  správa  ciest, 
v súčasnosti už odmietli. 

Poslanci  hlasovali  o schválení  Zmluvy  na  zber  separovaného  odpadu 
a drobné služby Obci Dulov s dodávateľom Agrodulov, s.r.o.  
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     8.  bodu:  Komisia  o        ochrane  verejného  záujmu  pri  výkone  funkcií   
verejných funkcionárov

Komisie pri obecnom zastupiteľstve sa zriaďujú ako stále alebo dočasné 
poradné,  iniciatívne a kontrolné orgány.  Povinná je  komisia  podľa ústavného 
zákona  č.  357/2004  Z.  z.  o ochrane  verejného  záujmu  pri  výkone  funkcií 
verejných  funkcionárov.  Musí  mať  najmenej  troch  členov.  Tejto  komisii  sa 
podáva  oznámenie  funkcií  zamestnaní,  činností  a majetkových  pomerov. 
Starostka  obce  navrhla  zloženie:  Ing.  Vladimír  Backo,  Anton  Dobrodenka, 
Vladimír Štefanec. 
A. Dobrodenka – komisia sa zriaďuje ako stála? A. Kandaliková – áno.

Poslanci  hlasovali  o schválení  zloženia  komisie  ochrany  verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov: Ing. Vladimír Backo, Anton 
Dobrodenka, Vladimír Štefanec. 
Výsledok hlasovania: 
Za - 5 hlasov   (Ing. V. Backo, P. Mišík, J. Sporiš, V. Štefanec, 

R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 1 hlas       (A. Dobrodenka).

K     9. bodu: Úhrada faktúry  za dodávku a     montáž miešadla na ČOV  
V závere  roku  2010  bolo  nutné  na  ČOV  v Dulove  z dôvodu  havárie 

vymeniť  miešadlo  Q  JB  1,5kW/6   a jeho  nosnú  konzolu.   Demontovalo  sa 
pôvodné, bola namontovaná nosná konzola, ponorenie miešadla, jeho elektrické 
zapojenie, nastavenie ističa, odskúšanie. Práce previedla firma ALVEST, s.r.o. 



Skalka n/V. Vyfakturovaná čiastka  činila 2.845,05 €. V zmysle uznesenia  OZ 
č.  4/2004 rozhodovanie vo finančných veciach nad 50 tis Sk  t. j. nad 1.659,69 € 
schvaľuje  OZ.

Minulý rok bola činnosť ČOV  až na záver bezporuchová, ku koncu roka 
sa vyskytlo viacero havárií – valec na mechanické nečistoty, pamp na dodávku 
vzduchu. Starostka obce požiadala o podloženie fakturovanej sumy a predĺženie 
lehoty  splatnosti.  Problémy  odkonzultovala  s Ing.  J.  Šamajom.  Spoločnosť 
Alvest  má  monopol  na  dodávku  týchto  zariadení  a v  prípade  havárií  obec 
akceptuje ich cenník. Pri návrhu ceny stočného na rok 2011 sa zostalo na úrovni 
roku 2010.  Ale zvýšené náklady za opravy sa do ceny premietajú. 
A.  Dobrodenka  –  obracia  sa  na  Ing.  J.  Šamaja,  či  nie  je  možné  zabezpečiť 
lacnejšie opravy, samozrejme nie v prípade havarijných stavov.
Ing. J. Šamaj – v prípade havárie túto treba riešiť pohotovostne. Inak by sa mali 
dať zabezpečiť aj  náhradné komponenty. 
J. Huňa – čo sa pokazilo miešadlo alebo motor?
Ing.  J.  Šamaj  –  miešadlo  je  na  konzole,  utrhol  sa  zvar  a nastalo  elektrické 
a mechanické  poškodenie,  miešadlo  začalo  rotovať  a kábel  sa  namotal, 
poškodila sa nosná konzola.
J.  Huňa – kvôli  poruche motora by sa  mala  zvyšovať cena stočného? Motor 
nebolo treba meniť.
Starostka – pôvodné zariadenie sa následne opravilo a slúži ako náhrada.
Ing. J. Šamaj – môže sa vytypovať dodávateľ a hlavné tri zariadenia sa kúpia na 
sklad.
V. Žalúdková – ak sa po dvoch rokoch nepoužijú zo skladu, skončí  im záruka. 

Poslanci  hlasovali  o schválení  úhrady  faktúry  č.  2010185  za  dodávku 
a montáž miešadla QJB 1,5kW  od firmy ALVEST, s.r.o.  vo výške  2.845,05 €.
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     10. bodu: Návrh na zápis do Kroniky Obce Dulov rok 2010  
J. Parišev predložil návrh zápisu do Kroniky Obce Dulov za  rok 2010. J. 

Sporiš  rozmnožil  materiál  pre  každého  poslanca  na  preštudovanie 
a pripomienkovanie. 
J.  Sporiš  –  materiál  prečítal,  zápis  sa  mu  zdá  dlhý  s uvedením celoštátnych 
informácií,  ktoré  by  do  kroniky  nezahŕňal.  Navrhuje,  aby  v zápise  boli  len 
podstatné veci, týkajúce sa obce. 
A. Figúr – je správne, že kroniku robí jeden človek, nemala by to robiť komisia?
Starostka  obce  –  zápis  do  kroniky  môže  byť  subjektívny  názor,  preto  mali 
materiál všetci poslanci. 
A. Figúr – poslanci súhlasia?



J. Sporiš – myslí si, že nie je dostatok ľudí na písanie kroniky, možno by mal 
byť  v takej  komisii  pedagóg  –  kvôli  štylistike.  Malo  by  sa  to  do  budúcna 
upraviť. 
R. Žalúdek – jedna vec je náš názor, druhá – ak sa kronikár drží osnovy, treba to 
zistiť.
Starostka obce – je problém nájsť ľudí pre akúkoľvek činnosť pre obec. Aký 
bude návrh na uznesenie?
P. Mišík – navrhuje zmeniť úpravu zápisu.
A. Dobrodenka – navrhuje upraviť štylistiku a doplniť údaje, ak sú neúplné.
J. Sporiš – prekonzultuje pripomienky s J. Pariševom.
Poslanci  hlasovali,  o uložení  kultúrnej  komisii  do  budúceho  zasadnutia 
predložený materiál kronikára J. Pariševa na zápis do kroniky Obce Dulov za 
rok 2010 prerokovať a prepracovaný zápis predložiť na schválenie OZ.
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

K     11. bodu: Rôzne  
Poľovné  združenie  Englová  Horovce  žiada  o poskytnutie  zľavy 

z poplatkov  za  poľovnícky  ples,  ktoré  činili  332  €.  Žiadosť  zdôvodnili 
zabezpečovaním znižovania škôd v revíri.  
Starostka  obce  –  v roku  2009  bola  zľava  poskytnutá  ako  kompenzácia  za 
prípravu gulášu na oslavy 750. výročia založenia obce.
P.  Mišík  –  obec  má  začiatkom  roku  vysoké  výdavky  na  opravy  na  ČOV, 
nesúhlasí s poskytnutím zľavy.
J. Sporiš – v Púchove za kultúrny dom len za nájom sály sa platilo 1 tis. €, myslí 
si, že cca 300 € nie je vysoký poplatok za ples. Ak bude obec v budúcnosti od 
poľovného združenia niečo potrebovať, poplatok sa môže kompenzovať. 

Poslanci  hlasovali  o neschválení  poskytnutia zľavy z poplatku za hornú 
sálu  KD za ples,  uskutočnený 15.1.2011,  poriadaný Poľovníckym združením 
Englová.
Výsledok hlasovania: 
Za - 6 hlasov   (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš, 

V. Štefanec, R. Žalúdek),
Proti - 0 hlasov,
Zdržal sa - 0 hlasov.

A.  Figúr  –  praje  zvoleným  funkcionárom  hodne  úspechov  a dúfa,  že 
jednofarebné obecné zastupiteľstvo nebude mať problémy. Pýta sa: 
- kde sa posunie obec za 4 roky, 
- aký je stav financií k 1.1.,



- čo obsahuje plán rozvoja,
- koľko prostriedkov išlo na podporu sociálnych vecí,
- ako je riešený transformátor,
- čo viedlo starostku obce, aby kandidovala za Smer,
- kto vypracoval projektovú dokumentáciu na chodník?
Starostka  obce  –  volebný  program  predstavila  na  ustanovujúcom  zasadnutí, 
plánuje  výstavbu  chodníka,  rozšírenie  ČOV,  výstavbu  Zberného  dvora, 
rekonštruovať verejné priestranstvá. Na konci roka bolo na účte obce cca 10 tis. 
€, výdavky na sociálne veci bude obsahovať záverečný účet, transformátor bude 
umiestnený podľa posledného projektu Mestského investorského útvaru. 
A. Figúr – vyzýva všetkých, aby sa projekt zmenil, je to najhoršie riešenie pre 
obec, keď sa dá silový kábel do zeme. Ing. P. Dobrodenka súhlasil, aby vedenie 
vysokého napätia viedlo cez jeho pozemok. 
J. Huňa – aké náklady bude znášať obec? Obec má pozemky v areáli družstva, 
môže to ísť po tých pozemkoch. 
Starostka obce – investorom stavby je spoločnosť  SSE, Obec Dulov na tom len 
získa,  bude  posilnená  dodávka  elektrickej  energie  a obec  výstavbu  nebude 
platiť. 
A. Figúr – starostka obce nevie, že sa nebude dať napojiť ďalšia ulica? Treba 
postupovať podľa plánu rozvoja obce.
Starostka  obce  –  v územnom  pláne  obce  je  schválená  IBV  v susedstve  M. 
Pánovej a P. Borového, bude treba dodať elektrickú energiu k novým domom. 
A.  Figúr  –  aj  poza  dedinu  sa  mohla  sieť  viesť,  poslanci  zodpovedajú  za 
alternatívu, ktorá sa vybrala.
Starostka obce – nešlo to inak.
A. Figúr – opíše situáciu v novinách, nech sa starostka potom nehnevá.
J. Huňa – na vodojeme má byť umiestený vysielač, preto sa tam vedie vysoké 
napätie.
Starostka obce – počula to prvýkrát od J. Huňu a dnes to počuje po druhýkrát. 
R. Žalúdek – prečo bola položená otázka, čo viedlo starostku obce kandidovať 
za Smer?
A. Figúr – lebo si myslí, že starostka je za KDH. Dnes vyhrali iní ako Smer, 
a mohlo sa dostať viac do obce. 
J. Sporiš – A. Figúr hovorí, že poslanci zodpovedajú za výber trasy vysokého 
napätia?
A. Figúr – predchádzajúce obecné zastupiteľstvo, pozemok sa dal kúpiť aj za 
1.000 Sk a nemusela by sa rozkopávať cesta.
J. Huňa – vznikajú problémy aj pre občanov, keď tam bude kábel, bude to treba 
vytýčiť za vysoké peniaze pre občana. 
K. Prekop – v programe sa plánuje zberný dvor. Nesúhlasí s tým, aby sa odpad 
zhromažďoval za kultúrnym domom. Veľké kontajnery sú za 1 týždeň plné, pri 
veternom  počasí  má  neporiadok  z kontajnerov  na  svojom  pozemku.  Okolo 



kultúrneho  domu  by  malo  byť  kultúrne  prostredie.   Občania  dávajú  do 
kontajnerov aj uhynuté zvieratá.
Starostka obce – kultúrny dom je postavený 30 rokov a toľko sú tam asi aj veľké 
kontajnery.  Zberný  dvor  je  názov  projektu,  ktorý  obsahuje  reguláciu 
odpadového  hospodárstva,  ohradenie  priestorov a určenie  času,  kedy občania 
môžu pod dozorom odovzdať separovaný odpad. Obec nemá iné priestory, kde 
by zberný dvor mohla zriadiť. 
R. Žalúdek – oplotením sa zavedie poriadok.
A. Figúr – plocha za kultúrnym domom je vhodné miesto?
Starostka obce – kde inde by sa zberný dvor mohol umiestniť?
A. Figúr – za ihrisko.
R. Žalúdek – tam je ochranné pásmo kvôli plynofikácii.
K.  Prekop  –  niektorí  občania  nemajú  nádoby  na  odpad  a domový  odpad 
vysýpajú do veľkého kontajnera a potom je naplnený za 3 dni.
J.  Sporiš – oplotenie nerieši  problém, občania odpad hodia za plot,  keď tam 
nebude dozor.
V. Žalúdková – umiestnenie zberného dvora sa nehodí za kultúrnym domom.
K. Prekop – poriadané diskotéky sú nešťastím pre občanov bývajúcich v okolí 
kultúrneho domu. Od 23.00 do 5.00 hodiny je sústavný hluk. Čas konania by sa 
mal zmeniť od 8.00 do 12.00 hodiny. 
Starostka  obce  –  diskotéky  sú  usporiadané  výlučne  na  pomoc  hasičom 
a športovcom,  aby mali  financie.  Prevádzkový poriadok viacúčelovej  budovy 
obsahuje body, že v čase pôstu sa diskotéky neusporadúvajú a v bežnom období 
maximálne dvakrát za mesiac. Okrem toho usporiadatelia v podmienkach majú 
stanovené, aby boli počas akcie zatvorené okná, obmedzovaný hluk.
J. Sporiš -  usporiadal so športovcami  diskotéku, sála sa začala plniť až o 23.30 
hodine, dovtedy boli otvorené krčmy a hostia na diskotéku prišli z veľkej časti 
podnapití.   Na fašiangy poriada zábavu, je zvedavý, koľko príde ľudí. Pozýva 
všetkých a predpokladá ukončenie o polnoci. Pripravuje aj majáles.
A. Figúr – fandí predsedovi kultúrnej komisie a pomôže mu. Deti treba naučiť 
na skoršiu hodinu ukončenia diskoték.
J.  Huňa  –  chcel  by,  aby  pred  výstavbou chodníka  v jeho ulici  bol  do  zeme 
umiestnený kábel nízkeho napätia.
Starostka  obce  -   na  začiatku  zasadnutia  informovala  o celom  probléme.  J. 
Huňovi bude odpovedané na list písomne. Obracia sa na J. Huňu, či si myslí, že 
občania v jeho ulici budú ochotní investovať do nových elektrických prípojok 
vedených zemou. Zemné elektrické vedenie nerieši výstavbu chodníka. 
J. Huňa – elektrické stĺpy na jeho ulici padajú, na výstavbu vysokého napätia sú 
peniaze?  Občania vypustili pod chodník a nerozhodnú o preložení elektrickej 
siete?
Starostka  obce  –  pozemok  patrí  Urbárskej  obci,  ktorá  ho  obci  prenajala  do 
dlhodobého prenájmu, nie je od občanov. 
Starostka obce A. Kandaliková ukončila diskusiu.



   
K 12. bodu:  Záver

Na záver zasadnutia boli prečítané prijaté uznesenia.

Zapisovateľka: K. Tomanová

Zápisnica je prečítaná a overená. 

v.r.
_________________________________

Overovatelia
 


